
P R O T O K Ó Ł Nr 5/1 

z odbytego wspólnego posiedzenia /Komisji stałych Rady Gminy/ Protokół Komisji 

Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów 

z dnia 13 października 2011 r. 

Posiedzeniu przewodniczył pan Tomasz Michałuszko - Przewodniczący Komisji. 

Obecność komisji - lista obecności 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Pan Dariusz Szykuła 

Pani Ewelina Droździel - Szykuła 

Pan Janusz Kowalczuk 

Pani Marzena Greszta 

Pani Małgorzata Chrzan 

Pani Aldona Stroczyńska 

Pani Anna Skóra 

Pan Piotr Szmidt 

Pani Elżbieta Kuźma 

w załączeniu. 

- Wójt Gminy 

- Skarbnik Gminy 

- Przewodniczący Rady Gminy Adamów 

- Pracownik Księgowości Oświaty 

- Pracownik Księgowości Oświaty 

- Inspektor Ds. Księgowo - Podatkowych. 

- Inspektor Ds. Księgowo - Podatkowych. 

- Dyrektor Zespołu Szkół w Suchowoli 

- Dyrektor Zespołu Szkół w Szewni Górnej 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku 

3. Omówienie podatków i opłat lokalnych na 2012 rok 

4.Opracowanie planu pracy Komisji na 2012r 

5. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2011 rok 

6. Zamkniecie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Otwarcia posiedzenia. 
Ad 2. Przyjęto jednogłośnie porządek obrad. 

Ad.3. Pan Wójt i panie Aldona Stroczyńska, Anna Skóra - omówili sprawę podatków i opłat 
lokalnych na 2012 rok;. 

Rozmawiano na temat określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz rolnych 
obowiązujących na terenie Gminy Adamów, stwierdziliśmy ze podatki mogą ulec zmianom ze 
względu na to że od dawna nie były podnoszone i są teraz na granicy minimum. 

Mowa była tez o stawkach rocznych podatku od środków transportowych, porównywane 
były stawki z innych gmin doszliśmy do wniosku ze nasze podatki sąjedne z najniższych i mogą 
ulec niewielkim zmianom. 

Pan Wójt wrócił do tematu szkól przedstawiając koszty utrzymania małych szkół stwierdził ze 
wzrastają w takim tempie ze już niedługo nie będzie pieniędzy na inwestycje. Wójt poinformował 
o nowych kosztach jakie będzie ponosić Gmina do których zaliczają się dowóz dzieci 
niepełnosprawnych oraz koszty wywozu śmieci które spadną na urząd. Komisja Oświaty miła 
podzielone zdania, i niedoszła do podjęcia jednogłośnej decyzji. 

Pani Danuta Pliżga przedstawiła nam informacje na temat dochodów z czynszów budynków 
Gminnych i sprzedaży gruntów gminnych. 



Następnie glos zabrał Pan Piotr Szmidt stwierdził że Szkoła w Suchowoli wymaga wielu 
napraw bieżących takich jak wymiana futryn, drzwi, lamperii i wiele innych oraz poważnych 
remontów takich jak brak izolacji pionowej. Dyrektor zaproponował zorganizowanie rozgrywek 
sportowych miedzy pracownikami gminy oświaty rady i innymi w celu integracji oraz obejrzenia 
budynku szkoły. 

Po odczytaniu pisma od Zarządu LKS "ORION-STIHL" Jania Komisja stwierdziła ze ze 
względu na możliwość awansu do wyższej klasy rozgrywkowej należy zwiększyć środki 
pieniężne. 

Komisja podjęła temat reorganizacji pracy Bibliotek publicznych na terenie Gminy 
członkowie Komisji brali pod uwagę przeniesienie biblioteki w Suchowoli i Bondyrzu do 
Biblioteki w Potoczku ale opinie na ten temat były podzielone. Dyrektor Szkoły w Suchowoli 
oznajmił że może wydłużyć czas pracy biblioteki szkolnej. 

Ad.4. 

Komisja opracowała plan pracy Komisji na rok 2012. 
Zał.Nrl. 

Ad.5. Komisja opracowała sprawozdanie ze swej działalności za 2011 rok. 
/zał. Prot. Nr 2/ 

Ad.6. Przewodniczący komisji zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Komisji: 

3. 

4. 


